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 Hulvelan säätiön hallituksen jäsen Veijo Mikola toi vanhusneuvoston 

tietoon seuraavat asiat: 
 

- Uima-allasosasto, käyttö vähäistä ja ei siten tarkoituksenmukaista 
tilankäyttöä. 
- Ikäihmisten kuntosalin käyttö, Varha ei jaa tällä hetkellä uusia 
rannekkeita. Säätiöllä on näkemys, että kuntosalin käyttöä on 
laajennettava ja kehitettävä. 
 

Esittelijä Vanhusneuvoston puheenjohtaja Auli Raunio 
 

Päätösehdotus Käydään keskustelu asiasta. 
 

Päätös Käytiin keskustelu asiasta. 
 
Vanhusneuvosto edellyttää, että Varhan kanssa asiasta neuvotellaan ja 
Hulvelan kuntosalin käyttö saadaan turvattua entiseen tapaan hyvinvoinnin 
ja terveyden edistämisen näkökulmasta. 

 


